
Title (en)
SNARES.

Title (de)
SCHLINGENFALLE.

Title (fr)
PIEGE A NOEUD COULANT.

Publication
EP 0225890 A1 19870624 (EN)

Application
EP 86903154 A 19860603

Priority
• AU PH100385 A 19850612
• AU PH256385 A 19850923

Abstract (en)
[origin: WO8607236A1] A snare thrower for throwing a snare about the leg of an animal. The snare thrower has a housing (20) and a support arm
(22) upon which it is mounted a spring (62). One end of the spring is elongate and is formed with a hook (64) which engages a snare loop (8). A
tongue (40) holds the arm (60) adjacent to the support arm (22) until a trigger plate (26) is pressed whereupon the throwing arm (60) is rapidly
elevated by the spring.

Abstract (fr)
Un dispositif projeteur d'un piège à noeud coulant permet de projeter un noeud coulant autour de la patte d'un animal. Le dispositif projeteur
possède un logement (20) et un bras de support (22) sur lequel est monté un ressort (62). Une extrémité de ce ressort est allongée et est formée
d'un crochet (64) qui s'engage dans une boucle (8) de noeud coulant. Une languette (40) maintient le bras (60) adjacent au bras de support (22)
jusqu'à ce qu'une plaque de détente (26) soit pressée, après quoi, le bras de projection (60) est rapidement élevé par le ressort.
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